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Referat fra mødet den 18. juni 2019 
 
Deltagere: Ida, Claus, Rudolf, Frode, Ejnar, Tonny og Søren (ref) 
 
Turen startede med en velkomst i Høstgildesalen, her gav Rudolf en kort 
gennemgang af historien på stedet. 
 
Herefter en gåtur gennem skoven til de levende hegn mellem markerne. 
 
De levende hegn og nogle mindre skovarealer skal indgå i en drift med 
stævning ca. hvert 10. år. 
Eg, tjørn og vildæble skånes, ligeså efterlades døde træer, og dødt ved i 
underskoven. 
 
På turen rundt var der blandt andet en snak om, at muligheden for at lave flis 
ville betyde at der igen kan komme økonomi i drift af hegn og stævnings-
skov. 
 
Turen rundt føles af et kort møde. 
 

1) De grønne råd i Nordfyns og Kerteminde kommuner har modtaget 
en invitation fra Odense Kommunes Grønne Råd om deltagelse i et 
Odense Fjord Råd. 
Deltagerne i rådet opfordres til at overveje det. 
Forslag – kunne der være et årligt koordinerende møde mellem de 
tre grønne råd? 
Drøftelse af konceptet ”Naturpark” 
 

2) Spørgsmål: Modtager borgere der sender spørgsmål til Grønt Råd et 
svar – Ja som minimum en besked om at henvendelsen er modta-
get. Nogle henvendelser ligger udenfor rådets område. 

 
3) Kort drøftelse af drikkevand, hvordan kan vi i kommunen beskytte 

drikkevandet, og hvordan går det med undersøgelsesboringen ved 
Urup? 
 

4) Friluftsrådet har givet afslag til at støtte en bro i Sybergland. 
 

5) Næste møde i september, søren udsender Doodle. 
 

 
God sommer til alle. 
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